

loud + proud



Sommer 2024 - Lookbook

loud + proud - Nachhaltige Produktion in Europa

Die Firma wurde 2008 von einer Designerin und zweifachen Mutter gegründet, die nach der Geburt der Kinder eine Alternative schaffen und Baby- und Kinderkleidung aus nachhaltigen Materialien und zu fairen Arbeitsbedingungen herstellen wollte. loud + proud war geboren, für laute Kinder und stolze Eltern.

Die Kleidung besteht aus Baumwolle aus kontrolliert biologischem Anbau. Produziert wird loud + proud Kleidung ausschließlich in Europa, in Portugal, Ungarn und seit 2015 verstärkt in der eigenen Näherei in Deutschland. Das sorgt für kurze Transportwege und bessere Kontrollmöglichkeiten der Produktion.

Seit der Firmengründung ist das Handeln von loud + proud vom Respekt vor den Menschen und der Natur geprägt. Die Lieferanten und Produzenten sind langjährige Partner. Fairness und gegenseitiges Vertrauen prägen hier genauso den Umgang wie im eigenen Betrieb.

loud + proud Produkte tragen das GOTS Siegel, ein strenger weltweiter Standard, der im Bereich der gesamten Produktionskette höchste Anforderungen an die Nachhaltigkeit der Materialien und eine faire Produktion stellt.

Aus der „Garagenfirma“ ist mittlerweile ein Familienunternehmen geworden mit einem historischen Firmengebäude in Mittelfranken und einer Näherei in Sachsen. Seit 2020 ist loud + proud klimaneutral. Das Sortiment wird regelmäßig erweitert. So möchte loud + proud eine frische und erschwingliche Alternative zur konventionellen Kleidung anbieten, die die Ressourcen schont und fair produziert ist.



loud + proud - Sustainable production in Europe

The company was founded in 2008 by a designer and mother of two, who after birth of her children wanted to create an alternative developing baby's and children's clothing made from sustainable materials and manufactured under fair working conditions. loud + proud was born, for loud kids and proud parents.

The clothes are made of organic cotton. loud + proud products are made in Europe only, in Portugal, Hungary and since 2015 also in our own factory in Germany. This ensures short transport distances and a better control of production.

Since the company was founded loud + proud's actions have been characterized by respect for people and nature. The suppliers and manufacturers have been long-term partners. Fairness and mutual trust characterize cooperation here as well as in the own operations.

loud + proud products carry the GOTS logo, one of the strictest worldwide standards with highest requirements concerning sustainability of materials and a fair production for the entire production chain.

The “garage company” has now become a family business with an historic company building in Bavaria and a sewing factory in Saxony. Since 2020 loud + proud is climate neutral. The product range is expanded regularly. loud + proud would like to offer a fresh and affordable alternative to conventional clothing that conserves resources and that is manufactured under fair conditions.

The logo features a blue circular icon with a stylized 'K' shape. To the right of the icon, the word 'Klimaneutral' is written in large blue letters, with 'Unternehmen' in smaller letters below it. At the bottom, there is a small line of text: 'ClimatePartner.com/14414-2004-1001'.





Art. 1144 Vanilla + 4206 Basin



Art. 1149 Opal + 4208 Opal



Art. 1146 Opal + 4206 Basin

Art. 6081 Lilac



Art. 1153 Basin + 3141 Ultramarine - 4205 Ultramarine
Art. 1154 Basin Pastel + 3143 Basin + 4210 Basin





Art. 1141 Ultramarin + 3140 Opal + 4205 Ultramarin



Art. 1145 Lilac + 4207 Lilac



Art. 3142 Lilac + 4207 Lilac



Art. 6083 Basin Pastel

Art. 1141 Ultramarin + 3138 Ultramarin + 4205 Basin









22



Art. 6080 Basin

23

Titel: Art. 6079 Vanilla

loud + proud GmbH / Fotos: cre-A-team fotodesign

**loud + proud GmbH
Kasernweg 4
D-91217 Hersbruck**

Tel. +49 9151 9079499
info@loud-proud.com
www.loud-proud.com